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PROTOKÓŁ  NR  XIV/12 
 

obrad Sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą    
odbytej  09 lutego 2012 roku 

 
 
XIV Sesja Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą  została zwołana przez 

Przewodniczącego  Rady Miasta Tadeusza Łysiaka.  
W sesji Rady Miasta na ogólny stan 15 radnych, udział wzięło 14 radnych. 
(listy obecności radnych oraz gości stanowi załączniki nr 1 do protokołu).  
 
Porządek obrad sesji przewidywał : 
1. Sprawy  regulaminowe 

a) otwarcie sesji, 
b) przyjęcie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołu z ostatniej sesji, 

2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
3. Informacja nt. realizacji strategii rozwoju miasta. 
4. Podjęcie uchwał w sprawach : 

a) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenu położonego w Kostrzynie nad Odrą przeznaczonego pod inwestycję 
liniową – gazociąg wysokiego ciśnienia DN200 (druk nr 1), 

b) wyrażenia zgody na nieodpłatne ustanowienie służebności gruntowej na 
nieruchomości  będącej własnością  Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 2), 

c) ustalenia dni i godzin otwierania oraz zamykania placówek handlu 
detalicznego, zakładów gastronomicznych i usługowych na terenie Kostrzyna 
nad Odrą (druk nr 3), 

d) zmiany uchwały Nr XXXIX/296/10 Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą z dnia 28 
stycznia 2010r. w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem gminy w latach 2010-2015 (druk nr 4) 

e) określenia przepisów porządkowych związanych z przewozem osób i bagażu 
taksówkami (druk nr 5),   

f) zmieniająca  uchwałę w sprawie określenia warunków i trybu finansowania 
rozwoju sportu przez Miasto Kostrzyn nad Odrą (druk nr 6), 

g) zmieniająca  uchwałę w sprawie przyjęcia programu współpracy z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego w Kostrzynie nad Odrą na rok 2012 (druk nr 7), 

h) rozpatrzenia skargi Pana Klausa Ahrendta (druk nr 8), 
i) rozpatrzenia skargi Pani Anny Komarowskiej (druk nr 9), 
j)  przyznania Medalu Pamiątkowego „Za zasługi dla Miasta Kostrzyn nad Odrą ” 

(druk nr 10). 
k) zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości, które 

nie stanowią pomocy publicznej (druk nr 11), 
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l) zmieniająca uchwałę  Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą w sprawie uchwalenia 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 12), 

m) rozpatrzenia skargi Pana Dariusza Gruźlińskiego (druk nr 13), 
5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji stałych i doraźnych z pracy Komisji za 

2011r. 
6. Interpelacje i wnioski. 
7. Sprawy różne. 
 

1. Sprawy  regulaminowe. 
 

Przewodniczący Rady Miasta Tadeusz Łysiak o godz. 14.00 dokonał otwarcia obrad 
sesji w sali Europejskiego Centrum Spotkań Seniorów i Osób Niepełnosprawnych oraz  
Kostrzyńskiego Centrum  Wspierania  Biznesu.   
 
Po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w 
posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 
15 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych  decyzji. 
 
Następnie przystąpiono do przyjęcia porządku obrad sesji. Przewodniczący Rady T. 
Łysiak wprowadził autopoprawki do porządku obrad sesji polegające na  
wprowadzeniu w pkt. 4 – podjęcie uchwał, projektów uchwał w sprawach : 

1)  zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2012 rok (druk nr 14) – 
jako podpunkt n), 

2)  udzielenia bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych (druk nr 15), – jako podpunkt o), 
 
Rada Miasta 14 głosami „za”, przyjęła porządek obrad ze zmianami.  
 
Zgodnie z porządkiem obrad sesji kolejnym punktem było przyjęcie protokołu z  
ostatniej sesji. 
 
Radny M. Tatarewicz zgłosił poprawkę do projektu protokołu na str. 3, proponując 
zmianę zapisu w następującym brzmieniu :  
 „Przewodniczący Rady T. Łysiak, w związku z otrzymanym wnioskiem Burmistrza 
Miasta, zgłosił zmianę do porządku obrad polegającą na wprowadzeniu dodatkowego 
projektu uchwały w sprawie wydatków budżetowych Miasta Kostrzyn nad Odrą, które 
w 2011 roku nie wygasają z upływem roku budżetowego (druk nr 9).”  
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z sesji z 
zaproponowaną zmianą.  Rada Miasta 14 głosami „za”, przyjęła protokół Nr XIII/11 z 
29 grudnia 2011 r.  
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2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie od 29 grudnia 2011 r. do 9 
lutego  2012 r. przedstawił Burmistrz Miasta Andrzej Kunt (sprawozdanie z 
działalności Burmistrza stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 
 

Radny M. Borowski odnosząc się do spotkania z Dyrekcją Urzędu Celnego prosił o 
przedstawienie ustaleń dotyczących procedur celnych dla firm działających w Strefie 
w Kostrzynie nad Odrą, jakie będą miały miejsce po miesiącu czerwcu 2012 r. 

 

Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, iż termin działalności agencji celnych w 
Kostrzynie pierwotnie określono  do 31 marca 2012r., a następnie wydłużono do 
czerwca 2012r. W związku z tym, iż w Polsce wyznaczono 14 miejsc agencji celnych, 
w tym w Kostrzynie nad Odrą, które mają ulec likwidacji, ustalenia dotyczące 
możliwości wydłużenia tego okresu będą znane dopiero w terminie późniejszym. 

 

3. Informacja nt. realizacji strategii rozwoju miasta. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt przedstawił informację z realizacji celów strategicznych  
rozwoju miasta Kostrzyn nad Odrą. Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Radny M. Jaszcz zwrócił się o przedstawienie informacji na temat prób podjętych w 
celu utworzenia wspólnego powiatu Kostrzyn- Słubice. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt przypominał, iż pomysł powiatu nadodrzańskiego nie jest 
nowy, pierwsze kroki w tym kierunku były podjęte już w 2002 roku. Niestety pomysł 
upadł, ponieważ nie znalazł poparcia i nie był kontynuowany przez osoby, które zajęły 
stanowiska swoich poprzedników. Zdaniem Burmistrza, Miasto Kostrzyn ma wiele 
wspólnego ze Słubicami, dużo elementów łączy oba miasta, jak: strefa ekonomiczna, 
przygraniczne położenie, rzeka Odra. Taki wspólny powiat byłby bardzo uzasadniony. 
Natomiast z gminami Powiatu Gorzowskiego, takimi jak Deszczno, Santok, Kłodawa 
dosyć mocno oddalonymi od siebie, nie łączą nas wspólne interesy.   
 

4. Podjęcie uchwał. 
 
a) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w Kostrzynie nad Odrą przeznaczonego pod 
inwestycję liniową – gazociąg wysokiego ciśnienia DN200 (druk nr 1), 

 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poinformował, iż projekt uchwały uzyskał pozytywną 
opinię obu Komisji Rady Miasta. 
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Następnie Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, - podjęła Uchwałę Nr XIV/102/12,  która stanowi załącznik nr  4 do protokołu. 
 
 
b) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne ustanowienie 

służebności gruntowej na nieruchomości  będącej własnością  Miasta Kostrzyn 
nad Odrą (druk nr 2), 

 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poinformował, iż projekt uchwały uzyskał pozytywną 
opinię obu Komisji Rady Miasta. 
 
Następnie Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, - podjęła Uchwałę Nr XIV/103/12,  która stanowi załącznik nr  5 do protokołu. 
 
 
c) Projekt uchwały w sprawie ustalenia dni i godzin otwierania oraz zamykania 

placówek handlu detalicznego, zakładów gastronomicznych i usługowych na 
terenie Kostrzyna nad Odrą (druk nr 3), 

 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poinformował, iż projekt uchwały został 
przygotowany  na wniosek części Radnych, z powodu skarg mieszkańców Os. 
Mieszka I-go na całodobową sprzedaż alkoholu przez sklep „Halina”. Mieszkańcy od 
wielu lat zgłaszali problem  zakłócania spokoju przez osoby spożywające alkohol w 
obrębie sklepu i na terenie osiedla, dlatego wystąpili z wnioskiem o ograniczenie 
sprzedaży alkoholu przez sklep w porze nocnej.  
 
Radny M. Tatarewicz był zdania, że ze względu na problem istniejący w jednym 
sklepie, nie można dostosowywać godzin otwierania i zamykania pozostałych  
placówek handlowych i zakładów gastronomicznych. Radny odniósł się również do  
dochodów uzyskiwanych przez Miasto z dzierżawy pawilonu, w kontekście  
rozwiązania problemu poprzez przebranżowienie sklepu. Radny zwrócił również 
uwagę, że zamknięcie sklepu o godz. 23.00 nie wpłynie na poprawę sytuacji, ponieważ 
nabyty alkohol może być spożywany po godzinach zamknięcia sklepu.  
 
Radny M. Jaszcz również był zdania, iż w inny sposób, za pomocą takich narzędzi jak 
służby porządkowe, można rozwiązać problem zakłócania spokoju i spożywania 
alkoholu w obrębie sklepu na Os. Mieszka I-go. 
 
Radna K. Żołna dodała, iż ograniczenie godzin otwarcia sklepów nocnych nie będzie 
dotyczyło sprzedaży alkoholu w punktach stacji benzynowych, a więc nadal mogą 
występować  incydenty z zakłócaniem spokoju przez spożywających alkohol.   
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Radny M. Borowski stwierdził, że ograniczenie godzin otwarcia sklepu nie wpłynie  
na zmniejszenie spożywania alkoholu i zakłócania spokoju. Radny dodał, iż w tym 
przypadku, jest to zadanie odpowiednich służb porządkowych. 
 
Radny M. Kunt  był zdania, że wprowadzenie ograniczenia czasu otwarcia sklepów, 
uniemożliwi działalność pozostałym placówkom handlowym, w tym również tym, 
które niedawno poniosły koszty na uruchomienie sklepu całodobowego. 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak zwrócił się do radcy prawnego z zapytaniem, czy 
projekt uchwały spełnia wymogi formalno-prawne. 
 

Radca prawny Urzędu Miasta Izabela Tąkiel wyjaśniła, że podstawą prawną projektu 
uchwały jest ustawa „Przepisy wprowadzające Kodeks pracy”, która to ustawa 
upoważnia Radę Miasta do stanowienia przepisów w zakresie, o jakim mowa w 
przedłożonym projekcie uchwały. Natomiast z przedstawionych argumentów wynika, 
że uchwała ma zostać podjęta w celu zlikwidowania problemu jednego punktu 
sprzedaży poprzez ograniczenie w tym sklepie sprzedaży i spożywania alkoholu. 
Takie uzasadnienie uchwały może skutkować jej unieważnieniem przez organ 
nadzoru, ponieważ nie można stanowić norm prawnych o charakterze generalnym 
skierowanych do ogółu adresatów prowadzących działalność w zakresie opisanym w 
projekcie uchwały w sytuacji, gdy rzeczywistą przyczyną podjęcia uchwały jest próba 
rozwiązania problemu zakłócania spokoju przez klientów jednego punktu sprzedaży. 

 
Radny M. Jaszcz zgłosił wniosek o nie podejmowanie projektu uchwały i wycofanie z 
porządku obrad sesji.  
 
Burmistrz Miasta A. Kunt dodał, iż dotychczas stosowane próby rozwiązania 
problemu, istniejącego już od 10 lat,  związanego z zakłócaniem spokoju w obrębie 
sklepu na terenie Os. Mieszka I-go, nie przyniosły pożądanych efektów. Dlatego też, 
na wniosek radnych Rady Miasta przygotowano projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie wniosek w sprawie nie 
przyjmowania projektu uchwały.  
Wniosek został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 6 radnych, 5 radnych 
głosowało przeciw, 3 radnych wstrzymało się od głosowania. 
 
 
d) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/296/10 Rady Miasta 

Kostrzyn nad Odrą z dnia 28 stycznia 2010r. w sprawie przyjęcia wieloletniego 
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy w latach 2010-
2015 (druk nr 4). 

 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poinformował, iż projekt uchwały uzyskał pozytywną 
opinię obu Komisji Rady Miasta. 
 
Następnie Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
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Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za”, przy 2 „wstrzymujących się”  - podjęła Uchwałę Nr XIV/104/12,  która stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu. 
 
 
e) Projekt uchwały w sprawie określenia przepisów porządkowych związanych 

z przewozem osób i bagażu taksówkami (druk nr 5),   
 

Przewodniczący Rady T. Łysiak przedstawił opinię Komisji Rady Miasta w sprawie 
projektu uchwały, tj.: 

1) Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, z tym, że 
wnioskowała, aby w projekcie uchwały wprowadzić zapis dopuszczający 
zamieszczanie reklam na pojazdach.   

2) Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały ze zmianą w § 20 ust. 3, a dotyczącą wprowadzenia zapisu 
dopuszczającego zamieszczanie reklam na pojazdach.   

 
W związku z zaistniałym  błędem pisarskim Naczelnik Wydz. GKiL Pani A. Wasielak 
zwróciła się o wprowadzenie w Rozdz. 1, w § 5 projektu uchwały zapisu w brzmieniu: 
„…okoliczności umożliwiające przejazd najkrótszą drogą…” .  
 
Następnie Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, - podjęła Uchwałę Nr XIV/105/12,  która stanowi załącznik nr  7 do protokołu. 
 
 
 
f) Projekt uchwały w sprawie zmieniająca  uchwałę w sprawie określenia 

warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez Miasto Kostrzyn nad Odrą 
(druk nr 6), 

 

Przewodniczący Rady T. Łysiak przedstawił opinię Komisji Rady Miasta w sprawie 
projektu uchwały, tj.: 

1) Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

2) Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały ze zmianami : 

- w § 1 zmiana dotyczy zapisu : „Podmiot, który wykorzystał środki niezgodnie z 
umową, w szczególności nie zwrócił do budżetu Miasta dotacji wykorzystanej 
niezgodnie z przeznaczeniem, pobranej nienależnie lub w nadmiernej wysokości, nie 
może otrzymać dotacji przez okres jednego roku (było: kolejnych trzech lat)  od dnia 
uprawomocnienia się decyzji o zwrocie środków” 

- w § 3 zmiana dotyczy zapisu : „Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia 
ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Lubuskiego z mocą obowiązują 
od 01 lipca 2012 roku. 
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Radca prawny Urzędu Miasta I. Tąkiel zwróciła uwagę, iż w § 3 prawidło zapis 
powinien brzmieć : „Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Lubuskiego i wchodzi w życie od dnia 1 lipca 2012 roku.  
 

W związku z powyższym wnioskami do projektu uchwały - Przewodniczący Rady             
T. Łysiak poddał pod głosowanie wnioski Komisji Rozwoju Gospodarczego i 
Finansów.  

Wnioski zostały przyjęte. Za ich przyjęciem głosowało 11 radnych, 2 radnych 
głosowało – przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosowania. 

 

Radny M. Borowski zgłosił wniosek w sprawie przedstawienia wykaz należności z 
tytułu dotacji pobranych w nadmiernej wysokości przez organizacje pozarządowe. 

 
Następnie Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” - podjęła Uchwałę Nr XIV/106/12,  która 
stanowi załącznik nr  8 do protokołu. 

 
 
g) Projekt uchwały w sprawie zmieniająca  uchwałę w sprawie przyjęcia programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego w Kostrzynie nad Odrą na rok 2012 (druk nr 7), 

 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poinformował, iż Komisja Rozwoju Gospodarczego i 
Finansów zgłosiła wnioski o wprowadzenie zmian w projekcie uchwały. W związku z 
powyższym poddał wnioski Komisji pod głosowanie, tj.:  

1) w § 1 zmiany zapis otrzymuje brzmienie : „Podmiot, który wykorzystał środki 
niezgodnie z umową, w szczególności nie zwrócił do budżetu Miasta dotacji 
wykorzystanej niezgodnie z przeznaczeniem, pobranej nienależnie lub w 
nadmiernej wysokości, nie może otrzymać dotacji przez okres jednego roku 
(było: kolejnych trzech lat)  od dnia uprawomocnienia się decyzji o zwrocie 
środków” 

2) § 3 otrzymuje brzmienie: „Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Lubuskiego i wchodzi w życie od dnia 1 lipca 2012 
roku.  

Wnioski zostały przyjęty. Za ich przyjęciem głosowało 12 radnych, 1 radny głosowało 
– przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosowania. 
 
Następnie Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” - podjęła Uchwałę Nr XIV/107/12,  która 
stanowi załącznik nr  9 do protokołu. 
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h) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Klausa Ahrendta (druk nr 8), 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poinformował, iż projekt uchwały uzyskał pozytywną 
opinię obu Komisji Rady Miasta. 
Następnie Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, - podjęła Uchwałę Nr XIV/108/12,  która stanowi załącznik nr  10 do protokołu. 
 
 
i) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Anny Komarowskiej (druk 

nr 9), 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poinformował, iż projekt uchwały uzyskał pozytywną 
opinię obu Komisji Rady Miasta. 
Następnie Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, - podjęła Uchwałę Nr XIV/109/12,  która stanowi załącznik nr  11 do protokołu. 
 
 
j)  Projekt uchwały w sprawie przyznania Medalu Pamiątkowego „Za zasługi dla 

Miasta Kostrzyn nad Odrą ” (druk nr 10). 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poinformował, iż projekt uchwały uzyskał pozytywną 
opinię obu Komisji Rady Miasta. 
Następnie Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, - podjęła Uchwałę Nr XIV/110/12,  która stanowi załącznik nr  12 do protokołu. 
 
 
k) Projekt uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnień od podatku 

od nieruchomości, które nie stanowią pomocy publicznej (druk nr 11), 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poinformował, iż projekt uchwały uzyskał pozytywną 
opinię obu Komisji Rady Miasta. 
Następnie Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, - podjęła Uchwałę Nr XIV/111/12,  która stanowi załącznik nr  13 do protokołu. 
 
 
l) Projekt uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę  Rady Miasta Kostrzyn nad 

Odrą w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Miasta 
Kostrzyn nad Odrą (druk nr 12), 
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Przewodniczący Rady T. Łysiak przedstawił opinię Komisji Rady Miasta w sprawie 
projektu uchwały, tj.: 
1) Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Spraw Społecznych. 
2) Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały ze zmianą w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym, polegającą na ujęciu w 
roku 2014 r., a nie 2015 następujących zadań: 
- opracowanie dokumentacji projektowej na wymianę uszkodzonego pokrycia 
dachowego, wykonanego obecnie z gontu bitumicznego na blachodachówkę lub 
dachówkę wraz z wymianą opierzenia rynien i rur spustowych oraz częściowe  
docieplenie dachu, 
- opracowanie dokumentacji projektowej i rozbudowa istniejących obiektów                     
Gimnazjum nr 1 o nową salę sportową. 

 
W związku ze zgłoszonymi wnioskami, Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał 
wnioski pod głosowanie. 
Wnioski zostały przyjęte. Za ich przyjęciem głosowało 14 radnych. 
 
Następnie Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, - podjęła Uchwałę Nr XIV/112/12,  która stanowi załącznik nr  14 do protokołu. 
 
 
m) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Dariusza Gruźlińskiego 

(druk nr 13), 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poinformował, iż projekt uchwały uzyskał pozytywną 
opinię obu Komisji Rady Miasta. 
Następnie Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, - podjęła Uchwałę Nr XIV/113/12,  która stanowi załącznik nr  15 do protokołu. 
 
 

n) zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2012 rok (druk nr 14), 
 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, - podjęła Uchwałę Nr XIV/114/12,  która stanowi załącznik nr  16 do protokołu 

 

o) udzielenia bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych (druk nr 15),  
 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”  - podjęła Uchwałę Nr XIV/115/12,  która 
stanowi załącznik nr  17 do protokołu. 
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5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji stałych i doraźnych z pracy Komisji 
za 2011r. 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów M. Kunt  przedstawił 
sprawozdanie z pracy Komisji za 2011 rok (sprawozdanie stanowi załącznik nr 18 do 
protokołu). 
 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych R. Andrys  zaprezentował sprawozdanie 
z pracy Komisji za 2011 rok,  które stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Borowski  przedłożył 
sprawozdanie z pracy Komisji za 2011 rok, które stanowi załącznik nr 20 do 
protokołu. 

 
W imieniu Komisji Mieszkaniowej Radny A. Żołna przedstawił ustną informację na 
temat pracy Komisji Mieszkaniowej w 2011 roku.  
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak zobowiązał Komisję Mieszkaniową Rady Miasta do 
przedłożenia, na piśmie, sprawozdania z działalności Komisji za 2011 r. 
 
 

6. Interpelacje i wnioski. 
 
W tym punkcie porządku obrad sesji Radni złożyli następujące wnioski i zapytania : 
1)  Radny M. Kunt wnioskował o zbadanie możliwości zmiany organizacji ruchu na 

ul. Jaśminowej i ul. Różanej poprzez ustanowienie ruchu jednokierunkowego od 
strony skrzyżowań z ul. J. Pawła II.  

2) Radna B. Gęzikiewicz zwróciła się z pytaniem, czy należność czynszu 
dzierżawnego w wysokości 49.390,74 zł. (Woodstock 2011) od firmy „Złoty 
Melon” została uregulowana? 

 

7. Sprawy różne. 
 
W związku z tym, że porządek obrad XIV sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą                      
kadencji został wyczerpany - Przewodniczący Rady Miasta T. Łysiak zamknął obrady 
o godzinie 16.40. 
 
Protokołowała :     Przewodniczący  Rady Miasta 
 
R. Luszawska      Tadeusz Łysiak 
 


